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تصاد کیش-  جشنواره ملی سرود »صدای انقلاب« ویژه کانون های فرهنگی     اق
هنری مساجد در ۲بخش شهری و روستایی با محوریت استان هرمزگان با معرفی 

برترین ها به کار خود پایان داد.
جشــنواره ملی »صدای انقلاب« زیرمجموعه رویداد ملی » ایران قوی « در رواق 
سرود به میزبانی ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد استان هرمزگان 

برگزار شد.
مدیر ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مساجد هرمزگان در این باره به ایرنا 
گفت: بیش از یکهزار و ۲۰۰ اثر از کانون های فرهنگی هنری مساجد سراسر کشور 
به دبیرخانه جشنواره ملی صدای انقلاب در هرمزگان ارسال شد که از این تعداد، 
۴۹۵ اثر به مرحله نیمه نهایی و در نهایت ۱۱۵ اثر جهت داروی و انتخاب برترین ها 

به مرحله نهایی راه یافتند.
حجت الاسلام احمد پهلوانی افزود:  براساس رای هیات داوران جشنواره ملی سرود 
» صدای انقلاب « متشکل از مهدی نظری، بهزاد تراهی و مجید عباسی، برترین ها 

معرفی شدند.
وی بیان کرد: کانون فرهنگی هنری نسیم صبا از چهار محال و بختیاری در بخش 
تکخوان برتر، کانون فرهنگی هنری انگیزه از خراســان رضوی در بخش بهترین 
آهنگســاز، کانون فرهنگی هنری مسلم بن عقیل از گیلان در بخش بهترین مربی 
و کانون فرهنگی هنری نبی اکرم)ص( از هرمزگان در بخش بهترین شعر انتخاب 

شدند.
به گفته پهلوانی، هیات داوران در بخش روستایی نیز کانون فرهنگی هنری یاوران 
مهدی)عج( از مازندران، کانون فرهنگی هنری منتظران موعود از هرمزگان و کانون 
فرهنگی هنری امام حسن مجتبی)ع( از یزد به عنوان گروه های اول تا سوم انتخاب 

کرد.
وی اضافه کرد: تک خوان برتر این بخش به کانون فرهنگی هنری منتظران موعود 
از هرمزگان رسید و جایزه بهترین آهنگسازی از آن کانون فرهنگی هنری یاوران 
حضرت مهدی)عج( مازندران، بهترین مربی از آن کانون فرهنگی هنری سادات از 
هرمزگان و بهترین شعر از آن کانون فرهنگی هنری منتظران موعود از هرمزگان شد.
وی یادآور شــد: جشــنواره ملی سرود » صدای انقلاب « از سوی ستاد هماهنگی 
کانون های مساجد کشــور به ستاد کانون های فرهنگی هنری مساجد هرمزگان 
واگذار شده بود که با همکاری اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی و دبیرخانه روستا 

و عشایر وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی برگزار شد

برترین های جشنواره ملی سرود »صدای 
انقلاب« به میزبانی هرمزگان معرفی شدند

تصاد کیش -   نماینده ولی فقیه در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس گفت: جهاد  اق
تبیین یک فرمان عمومی است که باید دستمایه اصلی سیاست خارجی و داخلی ماباشد.

حجت الاسلام محمد عبادی زاده درنماز جمعه بندرعباس ضمن قدردانی از حضور 
پرشکوه مردم بندرعباس در راهپیمایی ۲۲ بهمن سالروز پیروزی انقلاب اسلامی، 
اظهارداشت: چهل و سومین بهار انقلاب اسلامی روز عظمت اسلام و آغاز مرحله 

نوین حیات طیبه انقلاب اسلامی است. 
وی در ادامه سخنان خود هدف از تاسیس رسانه ها و شبکه های فارسی که با پول ریاض 
آل سعود مفلوک که از صبح تا شب برنامه پخش می کنند، را سیاه نمایی علیه جمهوری 
اسلامی دانست و افزود: مردم بدانید این شبکه ها هیچ کار مثبتی از مردم ایران را پخش 
نمی کنند آنها فقط به دنبال دشمنی و سیاه نمایی علیه جمهوری اسلامی ایران هستند.

نماینده ولی فقیه در هرمزگان با بیان اینکه قبل از انقلاب اسلامی ایران جزو کشورهای 
بی سواد به طوری که ۷۰ درصد مردم کشور بی سواد بودند، بیان کرد: امروز نسل جدید 

ما باید بداند ما امروز در چه جایگاهی از علم و سواد و دانش قرار داریم.
حجت الاسلام عبادی زاده ادامه داد: امروز به برکت انقلاب اسلامی رشد سواد در سال 

۷۶ بیش از ۷۵ درصد باسواد و در سال ۹۵ به ۹۰ درصد رسیده است.
وی گفت: همچنین به اعتراف موسسات غربی، سرعت دستاورهای ملی در ایران ۱۱ 
برابر رشد جهانی است یعنی با یک سرعت و شتابی جلو می رویم، و طبق اعتراف فاکس 

نیوز تحقیقات سلول های بنیادی منشا غرور ملی ایرانیان شده است.
امام جمعه بندرعباس ادامه داد: امروز ایران در حوزه تلاش های علمی و پرتاب ماهواره 
به عنوان کشورهای پیشگام است یا در عرصه استقلال سیاسی در دنیا ایران یک کشور 

مستقل مطرح است.
حجت الاسلام عبادی زاده خاطرنشان کرد: در توسعه آبادانی کشور گام های بزرگی 
برداشته شده است؛ امروز در همین استان هرمزگان به برکت انقلاب اسلامی نمی توان 
جایی را پیدا کنید که مردم آب و برق نداشته باشند و این ها به برکت انقلاب اسلامی 

است.
وی با اشاره به خفقان اجتماعی و سیاسی قبل از انقلاب اسلامی، گفت: وحشت و 
رعب در جامعه ایران حاکم کرده بودند، امروز در فضای مجازی و حقیقی مردم حرف 

خودشان را می زنند و این ها به برکت انقلاب اسلامی است.
در مقابل دشمن به جهاد تبیین حقایق انقلاب روی بیاوریم 

نماینده ولی فقیه در هرمزگان در بخش دیگری از خطبه ها به فرمایش های اخبر رهبر 
انقلاب در جمع افسران نیروی هوایی به موضوع »جهاد تبیین« اشاره کرد و بیان داشت: 
جهاد تبیین مساله مهمی است که رهبر انقلاب آن این را به عنوان یک فریضه معرفی 
کرده اند، لذا این مهم باید دستمایه اصلی سیاست خارجی و داخلی ما باشد لذا وظیفه 
جوانان، حوزویان، دانشگاهیان ما این است که در مقابل دشمن به جهاد تبیین حقایق 

انقلاب روی بیاوریم.
خطیب جمعه بندرعباس تصریح کرد: موضوع دومی که رهبر انقلاب بر روی آن تاکید 
ویژه دارند؛ »جهاد ترکیبی« است، ما امروز نمی توانیم فقط مدافع باشیم، رهبری کشور 
و انقلاب را وارد یک مرحله جدید کرده، در حوزه اقتصاد، فرهنگ و رسانه تاکید کرده 
است، بنابراین جوانان باید در این حوزه ها دست به دست هم بدهند در مقابل دشمنان 

موضع تهاجمی و ترکیبی بگیریم.
حجت الاسلام عبادی زاده افزود: در حوزه امنیت، فرهنگ باید یک جهاد ترکیبی همه 
جانبه را آغاز کنیم و با استفاده از ابزار جهاد تبیینی انقلاب را به جلو ببریم و بدانیم  برنامه 
دشــمن در جنگ شناختی چیست، مختصات این جهاد را برای نسل های جوانان 

تبیین کرد.
وی عنوان کرد: باید قرارگاهی در این راستا تشکیل شود، حتما جوانان حضور پیدا 
کنند، در عرصه های مختلف نقش آفرینی کنند، ما باید سنگر مواجه  با دشمنان درست 

شناسایی و به نصرت خداوند باور داشته باشیم.
امام جمعه بندرعباس در بخش دیگری از سخنان خود به شهادت مامور نیروی انتظامی 
استان فارس اشاره کرد و بیان داشت: شهادت این مامور مظلوم دل همه را جریحه دار 
کرد، این حادثه ناگوار مظلومیت کسانی که برای امنیت کشور تلاش می کنند، را به همه 
نشان داد، آن سلبریتی هایی که زمانی برای هر مساله ای معرکه می گرفتند الان کجایند 

که از ماموران قانون حمایت و دفاع کنند.
وی با بیان اینکه قانون و مقررات باید دست پلیس را باز بگذارد تا بتواند از امنیت جامعه 
اسلامی حراست کند، گفت: مجلس شورای اسلامی با وضع قوانین به پشتیبانی و 

حمایت از پلیس بپردازد.
حجت الاسلام عبادی زاده در بخش پایانی سخنان خود به بحث انتقال نیروگاه ایسین 
بندرعباس اشاره کرد و بیان داشت: در مقطعی مطرح شد که این نیروگاه بعد از چند 
سال قرار است به تهران انتقال و الان شنیده می شود به مشهد قرار است واگذار شود، 
نیروگاهی که چند سال در این استان بوده با چه توجیهی قرار است به استان های دیگر 

واگذار شود، اگر بحث مالیات آن است باید در همین استان پرداخت شود.
وی با بیان این جمله که استان هرمزگان، جایگاه اول فقر در بین استان های کشور را 
داراست، گفت: نمایندگان استان این داستان انتقال نیروگاه برق را مشخص و اجازه 

ندهند ذهن مردم این استان هر روز با یک بهانه واهی مشوش شود.
نماینده ولی فقیه در هرمزگان یاد آور شد: در این مساله از معاون پارلمانی رییس جمهور  
می خواهیم نسبت به حق مردم استان هرمزگان این موضوع را با جدیت پیگیری کنند.  

امام جمعه بندرعباس:

انتقال نیروگاه ایسین به استان های دیگر غیرقابل 
توجیه است؛نمایندگان این داستان را جمع کنند

مهدی دوستی در آیین افتتاح و کلنگ زنی چند پروژه بزرگ 
زیربنایی در منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر پارسیان، 
اظهار داشت: هر جای این استان قصد داریم توسعه ایجاد 
کنیم، متوجه می شویم که این زمین مربوط به اشخاصی 
اســت که در سال های گذشته  این زمین ها را خریداری 

کرده اند.
وی ضمن هشدار به افرادی که با استفاده از رانت اطلاعاتی 
در خصوص توسعه مناطق، در قالب پروژه های سرمایه 
گذاری در مناطق مختلف هرمزگان پروانه فعالیت دریافت 
کرده اند اما اقدام عملی برای اجرای پروژه ها انجام نداده اند، 
گفت: به طور مشخص برای کسانی که اینجا زمین گرفته اند 
و مهلت آنها تمام شده و می گویند مشاور گرفته ایم، طرح 
تفضیلی تهیه می کنیم و امضاء یا حکم تمدید گرفته اند و 
کشور را بازی می دهند، خط و نشان می کشم و همین جا 

اعلام می کنم بازی تمام شد.
استاندار هرمزگان تاکید کرد: باید هر چه زودتر تکلیف 
این زمین ها را مشــخص کنند چرا که ما باید جوابگوی 
خیل عظیم جوانان بیکار باشیم و باید بن بست های استان 

شکسته شود و این مسیرها باز شود.

دوستی با بیان اینکه این مساله به طور جدی پیگیری خواهد 
شــد، افزود: اگر ما بخواهیم راه گذشتگان را برویم، مردم 
به عنوان ســرمایه های جمهوری اسلامی ناامید خواهند 
شد،پس ما موظف هستیم هر آنچه مردم می خواهند و مایه 

آرامش و زندگی بهتر برای آن ها می شود را انجام دهیم.
وی ادامه داد: اشخاصی برای پس انداز زمینی را خریداری 
کرده اند که در کشور نیستند و باید خودشان به عرصه بیایند 
و فعالیت را شروع کنند و من به عنوان نماینده دولت مردمی 
اعلام می کنم به مهر و امضاهای رانتی اعتقادی ندارم و این 

زمین ها باید به چرخه اقتصاد برگردد.
دوستی بیان داشت: از هر کسی که مجوز دارد و روی این 
زمین ها می خواهد فعالیت کند حمایت خواهیم کرد و 
تمام توان خود را به عنوان بخش دولتی از روزی که برای 
فعال سازی پروژه ها اقدام کنند به کارخواهیم بست و این 
قول را خواهیم داد افراد مختلفی که پروژه هایی را گرفته و 
به بهانه های مختلف آن را راکد گذاشته اند، اگر بخواهند 
در کوتاه مدت فعالیت سرمایه گذاری را شروع کنند، اگر 
مشکل و مانعی هم داشتند با ما در میان بگذارند و وظیفه ما 

است که حمایت کنیم.

وی در این مراسم بار دیگر بر تصمیم گیری و تعیین تکلیف 
تمامی زمین ها، مزارع واگذار شده پرورش میگوی چند 
هزار هکتــاری ، مزارع پرورش ماهی و مواردی که فقط 
پروانه بهره برداری آنها صادر و راکد گذاشته شده ، تاکید 

کرد.
استاندار هرمزگان با اشاره به اتحاد و همدلی موجود بین 
ارکان مختلف دولت، نمایندگان مردم و نماینده ولی فقیه 
در استان هرمزگان، اظهار کرد: این اتحاد و وحدت، نوید 
دهنده آینده روشنی برای استان هرمزگان و مردم شریف 

این خطه است.
وی افــزود : آنچه که از فرمایشــات مقام معظم رهبری 
 )مدظله( اســتنباط می شود این است که پیشرفت توام با 
عدالت وابسته به مردم است و امیدواریم پیشرفت هایی که 
در این مناطق اتفاق می افتد، توام با عدالت و با محوریت 
مردم منطقه باشد ومردم استان و شهرستان پارسیان از این 

پیشرفت ها بهره مند شوند.
اســتاندار هرمزگان با اشاره به گزارش مدیرعامل منطقه 
ویژه اقتصادی پارسیان از میزان به کار گیری پرسنل بومی 
در این منطقه، خواســتار تداوم این روند و افزایش سهم 
جذب نیروی انسانی بومی شد و گفت: همه ما فرزندان این 
سرزمین هستیم، ولی مردم این منطقه باید از مواهب فعالیت 
صنایع بهرمند شــوند و پیشرفت و توسعه را در زندگی 

روزمره و سفره خودشان لمس کنند.
دوستی با بیان اینکه نزدیک به یک دهه از تأسیس منطقه 
ویژه پارسیان می گذرد اما متاسفانه پیشرفت آن ملموس 
نیســت، گفت:درسه ماهه گذشته تغییرات ملموسی در 
منطقه ویژه پارسیان رخ داده و اعتباراتی که در سال جاری 

تزریق شده قابل توجه است.
اســتاندار هرمزگان کلنگ زنی های نمایشــی را آفت 
پیشرفت در منطقه ویژه پارسیان عنوان و اظهار امیدواری 
کرد، رویکرد فعلی مدیریت این مجموعه در واقعی سازی 
فعالیت ها و افتتاح ها به پیشرفت واقعی منطقه ویژه پارسیان 

منتهی شود

تاکید بر بهره گیری از نیروهای بومی 
در منطقه ویژه انرژی پارسیان 

استاندار هرمزگان مطرح کرد :

ن  تی ها پایا ه این دولت رای دادند که ناعدال سی دولت مردم است و مردم ب ی لله رئ ن گفت: دولت آیت ا تاندار هرمزگا تصاد کیش - اس         اق
ن جمع شود. تا تصادی و توسعه اس ست های خودساخته در عرصه اق ساط بن ب یس جمهور هم این است که ب تور ری یابد،دس

تصاد کیش-   همزمان با دهمین روز از دهه مبارک فجر و با حضور استاندار     اق
هرمزگان، ۱۱۰واحد پنل خورشیدی در سراسر استان به بهره برداری رسید.

مهدی دوستی ر آیین بهره برداری از این طرح ها که در روستای کنخ بندرلنگه به 
نمایندگی از ۱۱۰واحد پنل خورشیدی پنج کیلووات در شهرستان های بندرلنگه، 
میناب، بستک، رودان و پارسیان استان  به بهره برداری رسید، گفت: این مدل می تواند 

برای حرکت به سمت استفاده از انرژی های نو و تجدیدپذیر مفید باشد.
استاندار هرمزگان با بیان اینکه عدالت و مردم محوری ۲ بازوی اصلی دولت برای 
پیشبرد امور محسوب می شود، افزود: در کوتاه مدت برخی از مطالبات مطرح شده 

از سوی مردم روستای کنخ را اجرایی خواهیم کرد.
وی در آیین بهره برداری از این پروژه ها، ضمن تبریک دهه فجر و سالگرد پیروزی 

انقلاب اسلامی، مدل توانمندسازی مددجویان را مطلوب برشمرد.
مدیــرکل کمیته امداد امــام خمینی)ره( هرمزگان گفت: این پــروژه ها با هدف 
توانمندسازی مددجویان کمیته امداد امام خمینی )ره( در مناطق مختلف استان در 

حال راه اندازی است.
جلیــل تراهی افــزود: با بهره برداری از این پروژه ها بــرای ۱۱۰نفر از مددجویان 

هرمزگانی اشتغال ایجاد شده است

با حضور استاندار هرمزگان :

۱۱۰واحد پنل خورشیدی در استان 
هرمزگان به بهره برداری رسید

تصاد کیش-     معاون برنامه ریزی وزارت نفت گفت: منطقه ویژه پارسیان قطب     اق
جدید نفت و گاز ایران است و سرمایه گذاران در این منطقه هیچگونه نگرانی از 

بابت تامین خوراک توسط وزارت نفت نخواهند داشت.
هوشنگ فلاحتیان در بازدید از منطقه ویژه اقتصادی پارسیان افزود: نزدیکی منطقه 
ویژه پارســیان به منابع گازی و نفتی پارس جنوبی یک مزیت منحصر بفرد برای 
پارســیان اســت و از این حیث این منطقه قطب جدید پتروشــیمی و نفت و گاز 
کشور است. عاون وزیر نفت همچنین ضمن بازدید از روند احداث مجتمع های 
پتروشــیمی مبنا و پتروشیمی ســروش انرژی و بندر پارسیان، با تاکید بر جایگاه 
راهبردی این منطقه، افزود: منطقه ویژه اقتصادی صنایع انرژی بر پارسیان بهترین 

منطقه برای توسعه و رشد صنعت پتروشیمی
محســوب می شود و در این راســتا وزارت نفت، علاقه مند به سرمایه گذاری و 

حمایت از سرمایه گذاران در این منطقه ویژه اقتصادی است.
وی عنوان کرد: با توجه به استقبال سرمایه گذاران برای احداث پتروشیمی در منطقه 

ویژه پارسیان، خوراک متانول و پروپان به پارسیان منتقل خواهد شد.
  مدیرعامل منطقه ویژه پارسیان نیز در ادامه این بازدید بیان داشت: محاسن قابل توجه 
منطقه ویژه پارسیان و پیشرفت های چشمگیر زیرساختی آن، وزیر نفت آن زمان را 

متقاعد کرد که این منطقه قطب جدید
این صنعت وهاب سوم پتروشیمی کشور باشد و ما نیز توانستیم با پنج شرکت مطرح 

پتروشیمی در این منطقه قرارداد منعقد کنیم.
سید علی اصغر علامه با اشاره به نزدیکی منطقه ویژه اقتصادی پارسیان به عسلویه 
و مجاورت با خط انتقال خوراک پتروشــیمی از سویی و زیرساخت های امیدوار 
کننده ای همچون بندر پارسیان و مجوزهای خوب اخذ شده در این منطقه اظهار 
امیدواری کرد: در آینده ای نزدیک این منطقه به عنوان قطب صنایع پتروشیمی کشور

فعالیت کند.
گفتنی اســت:منطقه ویژه اقتصادی پارسیان در ۱۵ کیلومتری غرب شهر پارسیان 
در اســتان هرمزگان و به مســاحت ۹ هزار و ۸۰۰ هکتار قراردارد. این منطقه یکی 
از قطب های توسعه در کشور است که با توجه به مولفه  های اقتصادی، اجتماعی، 
سیاسی، امنیتی، زیست محیطی و جغرافیایی، امکان استقرار صنایع مختلف انرژی  بر 
در آن فراهم است.  براساس برنامه های ترسیم شده در این منطقه ویژه به جزتوسعه 
صنعت پتروشیمی، ایجاد صنایعی همچون فولاد، صنایع آلومینیم، آلومینا و توسعه 
زیر ســاخت ها، از جمله اســکله های صادراتی و تولید برق و آب توسط سازمان 

ایمیدرو در دست اجراست

معاون وزیر نفت:

منطقه ویژه پارسیان قطب جدید نفت
 و گاز ایران است

تصاد کیش-    همزمان با دهه فجر ۲ طرح اقتصادی واحدهای نمک زدایی نفتا     اق
و تولید بنزین یورو ۴ )آیزومریزاسیون( در جزیره لاواناز توابع بندرلنگه هرمزگان 

بهره برداری شد.
مدیر روابط عمومی و امور بین الملل شرکت پالایش نفت لاوان گفت: واحد نمک 
زدایی نفتا برای نخستین بار در کشور راه اندازی شده و تمام تجهیزات آن ساخت 

متخصصان داخلی است.
محمدمهدی زهره وند افزود: برای ساخت و تجهیز واحد نمک زدایی از ظرفیت 
وامکانات موجود پالایشگاه استفاده شده که اگر از خارج خریداری می شد حداقل 

۱۰۰میلیارد دریال هزینه در برداشت.
وی بیان داشت: واحد تولید بنزین یورو ۴ نیز ظرفیت تولید روزانه یک میلیون لیتر 
بنزین را دارد و برای ســاخت آن ۳۰ میلیون یورو اعتبار ارزی و ۷۰۰ میلیارد ریال 

اعتبار ریالی هزینه شده است.
مدیر روابط عمومی و امور بین الملل شرکت پالایش نفت لاوان اظهارداشت: هزینه 
ساخت این واحد تولید بنزین با سرمایه گذاری سازمان تامین اجتماعی، صندوق 
بازنشستگی کارکنان بانک ها، سهام عدالت و سهامداران حقیقی در بورس تامین 

شده است.
وی گفت: امروز از انبار کالا و قطعات مهندسی معکوس شامل ۲ هزارو ۲۰۰ ردیف 

کالا با ۲۵ هزار قلم جنسِ ساخته شده نیز رونمایی شد.
زهره وند یادآورشد: با ساخت این کالاها و قطعات بدست متخصصان داخلی، از 

خروج ۲۹ میلیون یورو ارز جلوگیری شده است.

۲ طرح اقتصادی در جزیره لاوان 
بهره برداری شد

مجتمع آموزشی 
سلطان العلما روستای کنخ 

بندرلنگه افتتاح شد
تصاد کیش-   در دهمین روز ازدهه فجرمجتمع آموزشی شش کلاسه روستای     اق

سلطان العلما کنخ بندرلنگه با حضور استاندار هرمزگان بهره برداری شد.
مدیرکل نوسازی،توسعه وتجهیزات مدارس هرمزگان در مراسم بهره برداری از این 
طرح گفت:این مجتمع آموزشی با زیربنای ۷۱۲مترمربع و اعتبار ۸۵میلیارد ریال از 

محل اعتبارات ملی و مشارکت خیران احداث شده است.
سید فخر الدین هاشمی افزود: ۷۵ پروژه آموزشی درقالب ۳۰۷کلاس با زیربنای۳۵ 
هزار و۶۶۷مترمربع در چهل و سومین بهار پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی به 

فضای آموزشی استان افزوده شد.
در حاشــیه این مراســم، استاندار هرمزگان با اهدا لوح سپاس از خدمات هاشمی 
رییس مجمع خیران  هرمزگان و شیخ محمدعلی امینی ازعلمای بندرلنگه تقدیر کرد.

روستای گردشگری کنخ در شرق شهرستان بندرلنگه واقع شده است

چهار بنای تاریخی در بندر کنگ ثبت ملی شد
تصاد کیش-    معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع     اق
دستی هرمزگان گفت: چهار بنای تاریخی بندرکنگ بندرلنگه شامل خانه های تاریخی 
گلبت، رشید، ایمنی و عمارت کرچی واقع در محدوده تاریخی این بندر ثبت تاریخی شد.

عباس نوروزی در این خصوص افزود: ثبت این بناهای تاریخی در نشســت شــورای 
ملی ثبت آثار که ۱۸ بهمن امسال برگزار شد مطرح و از سوی این شورا واجد شأن ملی 

تشخیص داده شد.
وی ادامه داد: بندر تاریخی کنگ در سال های اخیر با اقدام های خوب حفاظتی مرمتی و 
احیای آثار واقع در محدوده بافت تاریخی آن از شانس خوبی برای قرارگیری در فهرست 

میراث جهانی برخوردار شده است.
نــوروزی اضافــه کرد: تداوم ایــن اقدام ها که به همت شــهرداری بندر کنگ و پایگاه 
میراث فرهنگی این شهر تاریخی درحال انجام است می تواند نویدبخش ثبت جهانی این 

اثر در سال های نه چندان دور باشد.
وی گفت: سایر شهرها همچون بندرلنگه که دارای بناهای تاریخی هستند هم می توانند با 
اهمیت دادن بیشتر به داشته های خود در این مسیر گام بردارند و یا اینکه با احیا و یا الهام 
گرفتن معماری سنتی در ساخت و سازهای جدید در این مسیر گام بردارند و یا هویت 

تاریخی معماری خود را برای نسل های آینده حفظ و ملموس کنند


